

週	日期	時間	活動	Case of the week
一	1月8日	12:00-12:30	※ 皮膚癌團隊會議 (3F門診討論室) 【全科人員】	This is a 51-year-old male without underlying disease. He presented to our OPD with one 1cm skin-colored nodule at lower back for 1 year. 
二	1月9日	08:00-08:05	※ 新進伍氏燈介紹 R3 王瀚棠/VS 楊朝鈞 (3F門診討論室) 【全科人員】	
		08:05-08:30	※ 臨床病例討論會 R1 侯秉宸 (3F門診討論室) 【全科人員】 The management of filler-related foreign body granuloma /VS 劉威廷 Aplasia cutis congenita with hair collar sign and a concurrent vascular lesion /VS 許釗凱	
		08:30-09:00	※ 出院病例討論會 R1 張藝瀚 (3F門診討論室) 【全科人員】	
三	1月10日	08:00-09:00	※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch.36,37 R2 曾怡倫 (3F門診討論室) 【Rs】 ※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) R2 賴奕慈 /VS 李玉雲 (3F門診討論室) 【全科人員】	
		13:00-15:00	1. Skin, back, biopsy: Porocarcinoma in situ, at least. (The clinicopathology review of malignant hidradenoma simplex) /VS 楊朝鈞 2. Skin, postauricular area, left; biopsy: Superficial and deep perivascular dermatitis with focal basement membrane zone thickening, compatible with lupus erythematosus. (The clinicopathology review of facial lymphocytic infiltrate) /VS 王德華 3. Skin, upper chest, left, biopsy: Compatible with porokeratosis. (The clinicopathology review of disseminated superficial porokeratosis (DSP) and disseminated superficial actinic porokeratosis (DSAP)) /VS 楊朝鈞	
			※ 期刊討論會 R3 葉芮苙 (3F門診討論室) 【全科人員】 Human Hair Graying Revisited: Principles, Misconceptions, and Key Research Frontiers (<i>J Invest Dermatol.</i> 2023 Dec 12:S0022-202X(23)02962-7.) /VS 楊朝鈞	
四	1月11日	08:30-09:00	※ 期刊討論會 R4 林謙 (3F門診討論室) 【全科人員】 Best Practices for Clinical Skin Image Acquisition in Translational Artificial Intelligence Research (<i>J Invest Dermatol.</i> 2023 Jul;143(7):1127-1132.) /VS 楊朝鈞	
			※ 住診教學 VS 楊朝鈞 (11B討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】	
五	1月12日	08:00-09:00	※ 住診教學 VS 楊朝鈞 (11B討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】	
六	1月13日		※ 值班主治醫師查房	
日	1月14日		※ Answers of the last week's case: sarcoidosis	

